
Vážení rodiče dětí z MŠ,

ačkoliv nepovažuji za vhodné řešit neshody přes sociální sítě, jsem nucena reagovat na  neúplné
informace zveřejněné  paní  ředitelkou  Šubovou  na  FB  mateřské  školy  k ukončení  vydávání
potvrzení o školkovném k daním za rok 2023. Pro úplnost přikládám kopii e-mailu zaslaného mnou
paní Šubové 31. 1. 2024:

zsandelska.kamila.bezova@seznam.cz

Komu:

reditelka@mssvetlahora.cz

Školkovné

Jani,
vzhledem k tomu, že situace s vystavováním potvrzení o zaplacení školkovného za uplynulý rok
rodičům dětí z MŠ je pro nás neúnosná – obrací se na nás denně spousta vašich rodičů a velmi
nás to zdržuje v naší práci – rozhodla jsem se vydávání potvrzení ukončit.
Jste úplně stejně jako my nástupnickou organizací dřívější ZŠ a MŠ Andělská Hora, ty jsi
navíc po celý minulý rok byla zástupkyní pro mateřskou školu a v tvé kompetenci bylo vést
agendu školkovného, stejně jako to dělala tvá předchůdkyně. Nebudu ubírat čas naší paní
vedoucí  školní jídelny,  aby pátrala v účtech za stravné a odečítala vaše školkovné.  Má pouze
částečný úvazek a spoustu své vlastní práce!
Z naší dobré vůle máme vystaveno ještě potvrzení pro rodiče, kteří se ozvali dříve. Jmenovitě se
jedná o děti:  Filipa Kalaše,  Davida Maka,  Jaroslava Němce, Ellen Brixelovou,  Tobiáše Lukáše
Krelíka, Radima Dolanského a Tobiase Veselského.
Ostatní zájemce si odbav sama, je to v tvé kompetenci.
Pokud  nemáš,  jako  bývalá  zástupkyně,  svoji  evidenci  školkovného,  můžeme  ti  maximálně
poskytnout výpisy z účtu od ledna 2023 k dohledání plateb.
Pozdravuji
Kamila



Dále musím konstatovat, že mě dost zaráží, že paní ředitelka Šubová udává na síti nepravdivé informace.
Seznamy  dětí MŠ  s daty  narození,  jak  tvrdí,  mi  v srpnu  ani  nikdy  jindy  neposílala  (nebyl  důvod).  Jako
zástupce ředitele pro MŠ (nikoliv  obyčejný zaměstnanec) si  měla vést agendu o platbách v  MŠ.  Mínění
nemínění,  skutečnost  je  taková,  že  „bývalá  organizace“  již  neexistuje,  a  tudíž  jsme všichni  její  „bývalí
zaměstnanci“ a není tedy možné v lednu 2024 použít razítko NEEXISTUJÍCÍ organizace ZŠ a MŠ…, ani škola
nemůže „staré razítko“ použít. 

K další  připomínce, naše paní administrativní pracovnice, je v kanceláři  zaměstnána jen na malý úvazek,
k němuž je také asistentkou pedagoga v 6. třídě, takže ani ona nemá času nazbyt. Výpisy plateb byly paní
ředitelce  nabídnuty…,  přesto  všechno,  pokud  je  to  pro  paní  ředitelku  problém  uspokojit  oprávněné
požadavky rodičů dětí MŠ, škola to za ni v krajním případě udělá.

Byla  bych  moc  ráda,  kdyby  naše  organizace  spolupracovaly  ku  prospěchu  našich  dětí  a  neřešily  se
„žabomyší“ spory (navíc neprofesionálně přes rodiče a sítě), ale také nechci zaměstnance školy zatěžovat
prací  někoho  jiného.  Mám však  pocit,  že  nejen  zmíněná ne zrovna  korektní  zpráva  na  síti,  dobrým
vztahům neprospívá, ale ani jiné připomínky ke škole, které byly zveřejněny již dříve. 

Kamila Bezová
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